
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 20. september 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 238 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL). 

 

Spørgsmål nr. 238:  

”Vil i istere  oplyse og begru de o  vurderi ge  af, at ”styrelse  i de fleste tilfælde 
vil kunne have taget stilling til sagsanlæg i løbet af et år og i langt hovedparten af sa-

gerne i hvert fald senest 18 måneder efter, at afgørelsen om midlertidig autorisations-

fratagelse eller virkso hedsi dskræ k i g er blevet truffet” har vist sig at holde stik 
samt om vurderingen fortsat er gældende, jf. svar nr. 8 til L184 (2015-16)?” 

 

Svar: 

Jeg kan henvise til min samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 229 og 231 (Alm. del). 
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